
Pieter van der Kwaak – Bestuurslid SRA

Hoe dichter bij 
het vuur, hoe meer 

warmte je krijgt

Hoe ben je bij SRA betrokken geraakt?
“Daarvoor ga ik terug naar de bestaansgronden van 
SRA en de openstelling voor AA’s. Bij Lansigt, het 
kantoor waar ik inmiddels vennoot ben, werkten Kees 
Langeveld, AA, en Henk Stigtermans, RA, en zij hadden 
toestemming van het NIVRA nodig om samen te 
werken. Maar hoezo? In het werkveld deden ze dat 
immers al. Wat SRA voorstond, de samenwerking 
tussen AA en RA en een gezamenlijkheid ten opzichte 
van de hele grote kantoren, sprak dan ook aan en ons 
kantoor is vrij snel SRA-lid geworden. Ik was toen nog 
heel jong en heb actief meegedaan met arbeids-
marktcampagnes namens SRA. In het begin heb ik met 
Wilma Hosang nog een stand op de Carrièrebeurs 
bemand, om het werken bij SRA-kantoren te promoten. 

Verder heb ik vanaf het begin in de Commissie 
Communicatie gezeten, toen onder leiding van Petra 
Noordermeer. Daarnaast hebben we als kantoor het 
lidmaatschap proberen te benutten door cursussen en 
materialen af te nemen en SRA als kwaliteitskeurmerk 
uit te dragen. Ik vind het bijvoorbeeld belangrijk dat het 
SRA-logo op onze website staat.”

Wat was de reden om toe te  
treden tot het SRA-bestuur?
“Ik ben iemand die graag kennis en zienswijzen deelt, 
maar dan moet de ander de kaarten niet voor de borst 
houden. Je kunt niet alleen komen halen zonder ook 
iets te brengen. Het is wederkerig. Zo kijk ik ook naar 
SRA. Het is een vereniging die wordt gevoed en 
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ondersteund door actieve leden. Je moet je afvragen 
wat je zelf kunt inbrengen. Tegen die achtergrond vond 
ik het vorig jaar voor ons kantoor tijd worden om ook 
een bestuurslid te leveren.”

Waar ligt je focus als bestuurslid?
“Ik ben onder meer woordvoerder voor Branches in 
Zicht en was met dit rapport in juni uitgebreid in het 
nieuws. Ik ben namens SRA tevens toegetreden tot het 
hoofdbestuur van MKB-Nederland, waar ik het BiZ-
rapport ook heb gepresenteerd. Daarnaast heb ik de 
commissie Duurzaamheid, de kantorenbenchmark en 
financiering in mijn portefeuille. Het is een behoorlijk 
takenpakket waar ik in de praktijk een dag in de week 
mee bezig ben. Je moet er hart voor hebben en ik ga  
er echt voor, en dat wordt gezien en gewaardeerd.  
Bij MKB-Nederland kreeg ik na mijn BiZ-presentatie 
spontaan een applaus. Dat ben ik niet gewend, maar 
geeft heel veel energie. Wie goed doet, goed ontmoet.”

Wat is de toegevoegde waarde  
van SRA voor jou?
“SRA brengt dat ik mensen ken en dat leidt altijd tot 
betere inzichten. Je groeit door met anderen in contact  
te zijn en hun meningen te horen. Daarnaast vormen we 
als SRA-leden een groter geheel, waardoor we worden 
gehoord, ook in de politiek. We kunnen gezamenlijk 
dingen regelen die je als kantoor zelf niet altijd voor 
elkaar krijgt. Solidariteit is voor mij een belangrijke 
waarde die ik bij SRA terugvind; we zijn er met elkaar en 
voor elkaar. Niet alles is altijd in geld uit te drukken.”

Waar hoop je dat SRA over 
vijf jaar staat?
“Ik hoop dat we dan nog steeds een toonaangevende 
gesprekspartner zijn namens de mkb-kantoren.  

Ook zouden we meer opiniërend kunnen zijn op het 
gebied van branche-informatie. We kunnen nog veel 
verbeterslagen maken met Branche in Zicht. Die data 
zijn uniek en gewild en dat nutten we nog niet ten 
volle uit. Als ik groot denk, dan hoop ik dat SRA 
daarnaast een bijdrage heeft geleverd aan de 
aantrekkelijkheid van het accountantsberoep, ook  
met het oog op de instroom. Wij moeten vertellen en 
laten zien hoe mooi ons beroep is. Het gaat niet alleen 
om cijfers en de kille uitkomst van winst of verlies. 
Achter de cijfers schuilen gezinnen voor wie je 
vertrouwenspersoon bent. Dat beeld van ons vak 
moeten we goed kunnen kleuren. Ik sprak eens 
iemand die voor accountancy had gekozen puur 
omdat er bij hem op school een toffe meneer,  
Paul Dinkgreve, had verteld over wat hij in zijn vak 
allemaal meemaakt. Dat hebben we nodig en ik  
hoop dat ons dat over vijf jaar nog beter is gelukt.”

“Solidariteit is een 
belangrijke waarde 
die ik ook bij SRA 
terugvind.”

Pieter van der Kwaak
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